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Zgodnie z uchwałą Zarządu osiedla 
''Barb a1"'' Ż dr'ia 26. 06. 2015 roku ' w dniu 03 '09

.2015r' - w siedzibie Szkoły Podstawowej m 2 w Czechov'icach - Dziędzicach odbyło się walne

zebranie sprawozdawczo w1'borcze mieszkńców osiedla ,,Barbala',. Przybyłych mieszkańców

oraz zaproszonych gości: Butmistrza Miasta i Gminy - Mariana Błachuta, W _ ce Burmistrza _

Parvła Mrowca, w-ce BumisffŻa Macieja Kołoczka, Przewodniczącego Rady Miejskiej Damiana

Że\azttego' Seketarza Miasta Marka Gazdę, .radną powiatową Ewę Kmiecik-Wronowicz,

Kierownika Pręwencji Strży Miejskiej Leszka Czopka oraz radnego miasta: Łukasza

Dobuckiego. przyrvitał Przewodniczący osiedia ,'Barba!a'' - Andrzej Maj i zaproponował

następujący porządek zebrania:

1. Stwierdzenie prawomocności zebranią

2. 'Wybór sekretarza zebrania,

3. - Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania ogólrrego,

4. _ Sprawozdanie z działalności zarządu za lata 2011 :2015'

5. - Przędstawienię Komisji Skutacyjnej powołanej przeŻ Bumistza Miasta,

6. Wybory przewodniczącego oraz sześciu człoŃów Zarządu osiedla,

7. Proponowanie zadan do budzetu osiedla na 2016 rok (uchwała),

8. Proponowanie zadań do budżetu miasta na 20l6 rok.

9' Przegłosowanie !Ęoważnienia do zmian w trakcię loku budżetowego przez

(uchwała),

10. Wolne wnioski.

11. Zakończeniezebrania.
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Zgodnie z puŃtem pierr'szym zebrania przeł'odniczący ogólnego zebrania

mieszkańców, na podstawie ]ist} obecności st\łierdził. iż w spotkaniu uczestniczy 42 mieszkańców,

co stano\łi wystalcŻającą liczbę do podejmo*ania uclrwał oraz zgłaszania zadań do budżetu osiedla

na 2016 rok.

Zgodnie z punktem drugim porządku obrad przystąpiono do rł1'boru seketarza

ogólnego zebrania nrieszkańcórł osiedla ,,Barba.ra''. Kandydaturę pani Edeltraudy Burejzy zgłosił

przelł'odniczący zebrania' W z\Niązkn z brakiem innych propozycji z sali u,szyscy obecni

jednogłośnie przyjeli \ły'\ł kandydatulę'

Zgodnie z punktem tżecim zebrania przybyli miesukańc)' po odczytaniu jednogłośnie

pż}jęli protokół z poprzedniego zebrania ogólnego'

Następnie przęWodniczący ZarządLt osied1a 
''Barbara'' 

_ Andrzej Maj przedstawił

sprawozdanie z działalności zarŻądu za 1ata 2011 - 2015. W dniu 04' 10' 2011 roku \Tbfano now}'

Zarząd osiedla' W t1.m okresie nowy zarząd zwołał pięć zebrań ogólnych micszkańców, na których

to dokon}ał'ano podziafu środkórv pieniężnych. jak ró\\łieŹ Żatwierdzano budżęt osiedla' Ponadto.

zażąd odbył ]8 posiedŻeń, na któIych omawiano prob]emy osiedla. W okesie tym

lozdysponoq.ano kwotę 356 512 zł na następujace zadania:

1' - W'vdatki inwestycyjne 202 5I2 zł remont chodnika ul. Drzymał,v, projekt kanału

ulgi 'dofinansowanie zakupu samochodó\ł'dla policji oraz st.azy miejskięj, p.ojekt)'

oraz rłykonanie oświetlęnia ulic: PrŻejściowej łącznika rr1' Traugulta-Dolna, remont

cieku Młynórr'ta rłł'az z \)konaniem loq'lr opasko\\'ogo'

2' _ oświata i sukolnictwo 121000 zł- remonty i malowanie sal, zakup urządzeń i ich

lemont na p1acach zabaw. zakup monito ngu, remont zab}'tkolvych drŻwi W sP-2 oraz

wydatki na olganizację dni dziecka i rnikołajki'

3. Imprezy olga zo\\'ane pu.z Zaftąd osied1a, na które rrydano 30000 zł'

przęznaczono na imprez1 z okazji dnia dziecka. za\ł'ody wędkarskie' pikn1k, opłatek d]a

sęniorów, Zapaleńcy \ł'parku na północy .paczki dla dzieci.

Ponadto, na terenie naszego osiedla miasto ze swoich środkórł' wykonało kompletny

remont ulicy Truskawłowej ,Wiejskiej' Gómiczej' drugi etap kanalizacji deszczowej od

ul. Topolowej' do Marbetu.do kolica roku będzie wykonana dloga \łTaz z chodnikicnl

łącznik ul. Drzymały -Graborłicka ,ośrł'jętlęnie zostało Ń1konane .Razen Z po$iatem

pierwszł etap ob$'odnicy do lotniska .remont_\ł}miana wodociągu rł, ul .Górniczej'

Przev'odniczący w imieniu mieszkańcórv przekazał serdeczne podziękowc]]ia na ręce

Bumistrza, jego zastępcó\ł' .pracownikó\' Wzędu za wspalcie i zrozumienie problemóW



osiedla. Przewodniczącemu Rady Miciskjej 
' 
wsz}-stkim Radnyn Za uchu,alanie dobq'ch

uchwał wspierających rozwój miasta.

Zebrani mieszkanc'v jednogłośnie przy jęli pŹedsta''łione splawoudanie.

Zgodnie z puŃtem piątym porządkll oblad SęketarŻ Miasta przedsta\łił powołana

przez Bumistza Komisję Skutac)'jną w składzieI

- przęwodnicŻąca lzabe1a Dyrda

- członek Beata wydra

_ cz-łonek - Rafał Maj

Po przedstau,ieniu Komisja Skntac1jna przystąpiła do pracy. Na pfzewodniczącego zarządu padła

iedna propozycja: E' Burejza zgłosiła kandvdaturę Andrzeja Maja, który rr1'raził zgodę ' Na t!'m

zamknięto liste kandydatólł' na prze\\,odnjczącego zaządu' Po rozdaniu kań go głosowania i

podliczeniu głosólv przez po$ołaną komisję na 42 uprarr.nionych do głosowania,w głosowaniu

Wzięło udział 40 mieszkańców Aldrzej Maj uzyskał 31 głosów ' 9 głosó\ł,b).ło nieważn},ch .

Pruewodniczącym Zarządu osiedla ,'Barbara" ponownie zos1ał w).brany Andlzej Maj.

Następnie przystąpiono do zgłaszania kand"vdatów na człoŃów zafiąd:u. ZgłoszonÓ

dzierł'ięć kandydatur:

] . Edeltrauda' Burejza- zgłoszonapfzez Andrzeja Maja'

2' Teolrl Janusz u głoszony przez Pana Działacha,

3' Marek Pietrzyk _ zgłoszony przez Łukasza Dobuckiego,

4' Miecz1'sław Puchała _ zgłoszony przez Arkadiusza waliczka,

5. Leszek Pa$.1us-zgłoszony przeŻ Marka Pietrz1.ka.

6' Sławomir Sz1puła_ zgłoszony przez Teofila Janusza

7' Jerzy Folwarczny _ zgłoszony prŻez Pana Stasica:

8 ' - Kryst}na waliczek zgłoszona przez Edeitraudę Burej za

9' _ Adanr Musiał- zgłoszony przez Andrzeja Maja

Wsz'vscy w/w kandydaci w)razili zgodę Da kand\dowanle na ezlonkórł zarządu' Po rozdaniu kan

do głosowania i podliczeniu głosórv Komisja skrutacyjna ogłosiła' iż łybrano sześciu członków

zażądu' w obecności ,12 osób uprawnionych do głosorvania. popalcie otrz}'mali:

l' Viecz}.ł","ł PLlchala lÓ glo5o$.

2' _ TeofiJ Janusz - 24 głosy,

3' Marek Pietrzyk 24 głosy,

,ł' Ede1trauda Burejza 29 głosów,

5' - I-eszek Palvltts 25 gklsórv.

6' sławomil szypuła 16 głosórł'.



7. - Jerzy Folwarczny 27głosó$.

8. Kr\ sr) .la \tr aliczek - 24 glo.r .

9' Adan Musiał'17 głosów

Nowyn'i członkami Zarządu osicdla ,.Barbara" zostali: Teofil Janusz, Marek Pietrz"vk' Ede1trauda

Bwejza, Leszek Pawlus, Jerry Folwarczny oraz Kr'vstyna waliczęk' Na tym Komisja Skutac|na
zakończyła pracę' W trakcie wyborólł' na pżewodniczącego oIaZ członków zaŹądlL tr*-ała

dyskusja, która została plzedstawiona B.punkcie wolne rłłrioski.

ZgocIńe z punkem siódmym zebrania przedsta\ł'iono propozycje Zarządu osiedla

.,Barbara" do budżetu na 20] 6 rok krvota 86575 z,1 
'po dyskusji wybmno następuiące zadania;

1' Remont chodnika przy ulicy Drzymały 25000 zł,

2' Projektowanie i zagospodarowanie tśIenu pIZ) ul' Srł' Jadwigi 20000 zł.

3. - Projekt drugi etap drogi u1. Topolowa- staw kopalniok 20000 zl
4. Zabudo\Ą,a ]ampy oświetlenia łącznika ulic| DrŻymały - Grabo$'icka I'7()0 zł

5' - Remont cbodnika ul' węglolł'a 3000zł'

6' PP 10 dzień dziecka i mikołajki 4000 zł,

7' _ sP_2 zakup sprŻętu- dzienlfk eleklroniczny 4500 zł'

8' _ Dofinanso\ł'anie imprezy Zapaieńcy 3000 zł.

9' _ Zarł'ody wędkarskie dzień dziecka 2000 z!'

l0' opłatek dla senioról 1000 Zł.

11' - PP 9 dzień dzięcka 'mikołajki )000 zł,

12. - Rezelwa budżetowa 3'75zł'

SUMA 86575Żl

Zebrani mieszkańc'v jednogłośnie przegłosowali w/w propozycje do brrdżetu osiedla na 2016r. 'w

tym temacie podjęto uchlvałę'

Ponadto, plzędsta$,iono rórłnięż plopoŻycje do budżefll gminy: remont ul. Pożeczkorł'ej 
' 

remont

kapitalny wodociągó\.v v'rejonie kolonii, w.vkup terenó\ł od Kompani Węglowej na terenie osiędla'

Zgodnie z punktem dŻiewiąq.m przewodniczący' zebrania poprosił mieszkańcó\Ą o przegłnsowanie

upoważnienia do zmiao w trakcie roku budżetowego pŻez zarząd' Mieszkalicy' jednogłośnie

podjęli uchwałę upolvaŻniającą Zażąd do dokor]Ivanja zn an.

W u'olnych r.vnioskach głos zabrali;

P.P.Zubczewsc1' p}tali Burmistza jak długo jeszcze na terenie dzielżawionyn od miasta C'S.M'

będzie tolerowała bałagan prz1' pojemrrikach na odpady proponujcmy ten telen oglodzić' Burmistrz



odporł'iedział' że za porządek na te(enie dzierżalłionyn odpo\ł'iada spółdziLlnia 'Iól'vnież za

budowę ogrodzenia tego telenu, zwrócę się do prezesa o intenł'encję. Pan Pawlus p}1ał o

moż1iwość wycinli drzelł'w pasie uljcy Tlaugutta oraz o składo\ł'anie odpadów w KP-7
pomalorł'an-vch na trzy kololy 'W odpov,iedzi Burmistrz przy]onniał, że rłycinkę dzel'
przeprowadzi się przy remoncie ul' Traugutta a jezeli chodzi o składowanię odpadów rv KP-7 to

lirma odbierająca odpady sama zaploponowała taki sposób składownia' Pan Puchała zap}tał co z
zablokowaniem kanału Ze stawu do Marbetu .ścieżkę rowerov'ą wzdłuż ul' Gómiczej oraz

oŻnakoł'anie ul Tęczolł'ej. Jeżeli chodzi o kanał BunnistrŻ odpo\ł'iedział' żejest to splawa Malbetu

ale zap}ła 
'ścieŻka rouęro\ła musi odpowiadać nomom ,natomiast poleci IZD czy oznakowanie ul.

Tęczowej jest pralłidłowe. Pan Zuber poruszył tęmat chodnika $Żdłuż Biedronłi do ul . Topoiowej

i rosnących obok niego chaszczy, zaglożenie dla dzieci' Jężeli takie Żagrożenie istnieje to poleci.je

zalaz usunąć. Pani Bańkięwicz poruszyła sprawę bezpieczeństwa na osied]u Manchatan,duże

grupy młodzieży płącej alkohol' zachorł.ujących się głośno rv godzinach nocnych ' W odpor.viedzi

pan Czopęk powiedział ,żę patro1e shaży miejskiej oraz policji w miarę moŹliwości zwiększą ilość

patroli \ł't}m rejonie. Pan Pietuyk przyponrniał o nie zlealizowanej jeszcze z poprzednich ]at

ognniczenia prędkości na ul' Głorł'ackiego omz Grabowickiej' BrumistŹ zwróci się do IZD o

wyjaśnienie tej spla\ły' Pan ochman zu1ócił uwagę na niszczenie mu oglodzenia na u]. Bocznej.

Pan Działach pytał o możliwość poszerzenia chodnika na ul' Głowackiego w odpowiedzi Burmistrz

powiedział 
' 

że jest ploblem z rłykupem terenu od prynvatnego rłłaściciela. Pani Jażnik zwrócjła

u\łlagę na rosnące chaszczę rł, rejonie przystaŃu autobusowego w kolonii, w związku, żę jest to

teren prywatny Burmistrz polecił straŹy miejskiej usta]enie kto jest lvłaściciele]n i \\Tdanie

polecenia uporządkowania terenu. Pan Dobucki poprosił straż miejską aby.jak pahole wlacające z

terenu kopalni rłracały do miasta ul' Dolną co będzie zarazem patrolorł'ania osiedla Manchatan' P.an

Wisła podziękował Burmistrzowi za uporządkowanie terenu wokół ul. Św' Jadwigi' Pan Waliczek

p)tal Burmistrza co z budową drogi od ul. Topolowej nad sta\ł,. Błaśnie zeblanie plzyzlało środki

na plo.jekt oclporł'iedział Burmistrz' Pani Zabińska prosila o uzrrpełnienie os\\ret]enia \ł'Iejonie ul'

Agrestoł'ej' Ma}inowej' Pożeczko\ł€j przewodniczący osiedia się do Pani zrłróci o rł'skazanie q/ch

miejsc' Pani Kóska plosiła o większe wsparcie dla ubogich seniorów a pan stasica prosił o

zlikwidorvanię garbu na ul. węglowej. Pan Pawius poruszył ró$nież blak sieci hydrantolvęj na

terenie osiędla u'rejonie ulic Górniczej 6, wiejskiej. Bumistrz odpowiedział' Źe w tej sprawie

zrł'róci się do PSP



Na koniec zebmnia przewodniczący - Andrzej Maj _ podziękował zebran1łn

mieszkańcom oraz przybyłym gościom za meqłoryczną dyskusję.

Na t1'rn zebranie zakończono'

Przewodni€zący za.ządu
OBied),a

"BŻrtA^'

ea-d/ząi Maj

Sekrętarz zębrania

Edeltrauda Burejza

K./O

seketaŹ Miasta
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